
Wisła 13.03.2022r 

 

Sprawozdanie z działalności 

Zarządu Osiedla Doliny Głębce za rok 2021 

 

Panie Burmistrzu! 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado! 

W roku 2021 Zarząd Osiedla Głębce zajmował się między innymi 

następującymi sprawami: 

- Zarząd w okresie sprawozdawczym spotkał się 2 razy w różnym składzie                         

poruszał tematy bieżące 

- 30.04.2021 Zarząd brał udział w sprzątaniu Doliny 

- 01.07 wraz z KGW spotkaliśmy się na integracji sąsiedzkiej 

- 10.07 wraz z chętnymi mieszkańcami uczestniczył w wycieczce do miast 

Zagłębia 

- we wrześniu brał udział wraz z KGW w spotkaniu w CEE w Wiśle 

- Przewodnicząca reprezentowała zarząd  i KGW Wisła Głębce, w Jarmarku 

Świątecznym 

- Przewodnicząca brała udział w spotkaniu świątecznym UM i KGW 

- Przewodnicząca brała udział w 9 sesjach Rady Miasta  

To były najważniejsze sprawy, którymi Zarząd Osiedla Głębce 

zajmował się w 2021r 

                                                   Przewodnicząca Zarządu Osiedla Głębce 

                                                                          Gabriela Szklarek-Nawrocka 


